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СТАНОВИЩЕ 

Относно: Законопроект за изменение и допълнение на Закон за изменение и 

допълнение на Закона за здравето № 49-354-01-20/03.05.2022 г., внесен от Васил Христов 

Пандов и група народни представители 

 

УВАЖАЕМИ ДОЦ. Д-Р ПАНДОВ, 

Във връзка с предстоящото разглеждане на Законопроект за изменение и допълнение 

на Закон за изменение и допълнение на Закона за здравето № 49-354-01-20/03.05.2022 г. 

Българка болнична асоциация изразява следното становище:  

С изменението на чл 28г, ал. 5 в Закона за здравето и създаването на нова ал. 8 в чл. 

25 от Закона за здравето смятаме, че се постига по-голям достъп до повече бази данни и 

съответно улесняване достъпа на пациентите до здравните и лечебните здравни заведения, 

което представлява съществена стъпка напред в електронизацията на цялата система, което 

Българска болнична асоциация отчита като полезна и позитивна промяна. Тази промяна 

предполага да улесни и контрола в лечебните заведения, което винаги е било важна тема в 

дискусиите на Българска болнична асоциация. 

Българска болнична асоциация винаги е смятала, че е необходимо изграждането на 

информационна система, в която да са налични базите данни на всички институции и 

организации включени в системата на здравеопазването, което ще допринесе за по-добрите 

проверка и контрол в системата. С приемането на чл.28е се снема отговорността на лечебните 



 

 

заведения да носят те последствията за постъпили грешки при неправилно въвеждане на 

данните от други лица в регистрите на информационната система, което също отчитаме, като 

положителна стъпка в поставянето на ясни отговорности пред всички участници в системата 

на здравеопазването у нас.  

Българска болнична асоциация подкрепя и промените, които водят до отнемането на 

административната тежест към лечебните заведения с премахването на изискването за 

поддържане на информация и на хартиен носител. 

Българска болнична асоциация винаги е апелирала към максималната наличност на 

данни за здравноосигурените лица в Националната здравноинформационна система, за да 

може да има пълна прозрачност при разходването на средства от страна на НЗОК при 

извършването на различните дейности.  

Българска болнична асоциация подкрепя така предложените промени в Законопроект 

за изменение и допълнение на Закон за изменение и допълнение на Закона за здравето № 49-

354-01-20/03.05.2022 г., внесен от Васил Христов Пандов и група народни представители. 

 

 

С УВАЖЕНИЕ: Адв. Свилена Димитрова  

     Председател на УС на ББА  

 

 


